## **PHOTO CREDITS**

## 圖片來源

## Page 頁

3 (Top left)

The Found Space, M+ building Photography by Kevin Mak

© Kevin Mak

Courtesy of Herzog & de Meuron

6 (Left)

Photography by Ringo Cheung Commissioned by M+, 2020 Courtesy of M+ and Shirley Tse

Negotiated Differences (detail), carved wood and 3D-printed filaments in wood, metal, and plastic, dimensions variable. Installation view of Shirley Tse: Stakes and Holders, 2020

17 (Top left)

Photography by Ringo Cheung Commissioned by M+, 2020. Courtesy of M+ and Shirley Tse.

19 (Bottom)

Photography by YC Kwan

Courtesy of On & On Theatre Workshop

21 (Top)

Courtesy of Tang Shu-wing Theatre Studio

(Middle)

Dancers (from left): Chen Zhiyao, Garry Corpuz Photography by Conrad Dy-Liacco Courtesy of Hong Kong Ballet

23 (Top

Photography by Hong yin pok, Eric Courtesy of On & On Theatre Workshop

24 M+, Hong Kong

Photography by Virgile Simon Bertrand

© Virgile Simon Bertrand
Courtesy of Herzog & de Meuron

25 (Top left)

© M+, Hong Kong

(Bottom left) © M+, Hong Kong

(Right)

The Found Space, M+ building Photography by Kevin Mak

© Kevin Mak

Courtesy of Herzog & de Meuron

29 Photography by YC Kwan

Courtesy of On & On Theatre Workshop

31 (Top)

Photography by Winnie Yeung @iMAGE28

(左上)

M+大樓的「潛空間」 攝影: Kevin Mak © Kevin Mak

圖片由Herzog & de Meuron提供

(左)

攝影:張智鵬

作品由M+於2020年委約創作 圖片由M+及謝淑妮提供

《Negotiated Differences》局部,雕刻木件,以及3D打印的木質、金屬和塑膠線材,尺寸不定,「謝淑妮:與事者與事」

展覽現場,2020年

(左上) 攝影:張智鵬

作品由M+於2020年委約創作 圖片由M+及謝淑妮提供

(下)

攝影: YC Kwan

圖片由前進進戲劇工作坊提供

(上)

圖片由鄧樹榮戲劇工作室提供

(中)

舞蹈員(左起):陳稚瑶、葛培治攝影: Conrad Dy-Liacco 圖片由香港芭蕾舞團提供

(上)

攝影:Hong yin pok, Eric 圖片由前進進戲劇工作坊提供

香港M+

攝影:Virgile Simon Bertrand © Virgile Simon Bertrand 圖片由Herzog & de Meuron提供

(左上)

© M+, 香港

(左下)

© M+, 香港

(右)

M+大樓的「潛空間」 攝影: Kevin Mak © Kevin Mak

圖片由Herzog & de Meuron提供

攝影: YC Kwan

圖片由前進進戲劇工作坊提供

( F)

攝影: Winnie Yeung @iMAGE28

Every effort has been made to appropriately credit the images included in this publication. 本出版物所載之圖片,已盡力註明出處,倘有掛一漏萬,尚請各界海涵指正。